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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: FW: Het totale falen van de locale politiek, beslissingen die absoluut geen 

rekeningen houden met de omstandigheden die door Corona van de 

Gemeenteraad snel op partij overstijgende manier perspectief moeten bieden, 

planning van grote landelijke bekendmaki

 

Van:   

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 07:26 

Aan:  

Onderwerp: Het totale falen van de locale politiek, beslissingen die absoluut geen rekeningen houden met de 

omstandigheden die door Corona van de Gemeenteraad snel op partij overstijgende manier perspectief moeten 

bieden, planning van grote landelijke bekendmakin... 

 

Beste mensen van de Gemeenteraad, mensen die in de samenleving in Voorschoten afhankelijk 
zijn van de beslissingen in de Gemeenteraad worden genomen , leden van de tweede kamer , 
waar ik ook soms samen mee heb gewerkt en over achtergrondinformatie beschik ,die eens 
moeten worden betrokken bij het bieden van perspectief en mogelijkheden van inspirierende en 
financierbare oplossingen door zware tijden doorheen te komen, en welkom ook voor de leden 
van de kranten en media, waar ik in het verleden met sommigen ook al vaker persoonlijk contact 
mee had.  
 
Tot nu toe heb ik mijn research en frustratie over het volledige ontbreken van een inspirerend 
aanpak van de crisis voor mezelf gehouden, maar wel uitgebreid onderzoek gedaan. 
tot mijn verbazing, frustratie en totaal onbegrip van de missende basis van genomen en nog te 
nemen de besluiten in de komende tijd is het nu tijd toch een laatste poging te wagen het hele 
Gemeenteraad op hun verantwoordelijkheid aan te spreken, waarop ze uiteindelijk ook op zou 
worden afgerekend.  
En ik ga hier, als er geen urgent gesprek over komt, heel snel de landelijke kranten over 
informeren waar ik al contact mee heb opgenomen en die hier erg geïnteresseerd in zijn. 
 
Want ik zie de kansen van de crisis, niet alleen de problemen. 
Uitdagingen die kunnen worden aangegaan door creatief te denken, misschien zelfs een 
denktank op te richten. 
 
Het eerste punt, dat nu erg urgent is, eenuitstel over de beslissing over de toekomst van de 
locatie voor bibliotheek, cultureel centrum of Kruispuntkerk voor tenminste een jaar uit te stellen. 
  
Coronamaatregelen vragen voor tenminste een jaar een totaal andere aanpak om mensen bij 
elkaar te laten komen om hun vrije tijd coronaproef hun belangrijke vrijetijdsbesteding weer op te 
kunnen pakken. 
Dit zou voor lange tijd aan veel regels zijn onderworpen, en elke locatie zou voor hooguit 30 
mensen toegankelijk kunnen zijn. Om zoveel mensen en activiteiten te kunnen faciliteren zijn 
grote ruimtelijkheden nodig, met extra ruimtes erbij om meer verenigingen op veilige afstand met 
goede ventilatie, inzet van co2 meters en werkende protocollen toch weer een betere kwaliteit te 
kunnen bieden. 
Het Kruispunt biedt hier de enige mogelijkheid in Voorschoten om zoveel mogelijk kleine 
evenementen, verenigingen en ontmoetingen mogelijk te maken. 
 
Denk eraan: we moeten allemaal rekening houden dat de basisregels van afstand houden en 
kleine groepsgroottes nog lang in kracht blijven.    
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Het verlies van deze laatste locatie zou bijna alle mogelijkheden een totale stop afdwingen. 
Uitwijken in andere Gemeentes zou tegen het advies van reisbewegingen ingaan, veel inwoners 
willen ook in hun eigen Dorp hun voorzieningen kunnen gebruiken.    
 
Ik mis ook elke visie hoe de horeca en de eigenaren en personeel beter kan worden betrokken in 
een toekomstplan voor de overstap na verantwoord etenswaren, biologische producten en fair 
trade. 
Dit zijn langdurige processen waar nu de tijd is de ondernemers een nieuwe bedrijsvisie te 
ontwikkelen. 
Ook wordt heel veel geld als steunpakket geleverd, maar ondernemers ervaren geen steun bij het 
ontwikkelen van mogelijkheden hun bedrijven corona proef op kleine schaal weer te kunnen 
openen. 
Alleen financiele ondersteuning is een transfusie die niet tot een lange termijn oplossing leidt. 
De mensen zijn voor andere werkzaamheden beschikbaar, kunnen leerlingen voor bedrijfsstages 
begeleiden, zelf lessen voor bedrijfseconomie geven, rondleidingen, spreekbeurten. 
Ze kunnen voor catering worden ingehuurd voor coronaproef lunch of diner dat op speciale 
locaties kan worden gehouden, met afstand, een per tafel, goede ventilatie, loopwegen, genoeg 
veiligheidsmaatregelen. De combinatie van mensen weer contact te laten hebben afzijdig van 
doorloop locaties, met reservering en vaste plekken in grote gebouwen en ruimtes. Op dit moment 
alleen in Kerkgebouwen mogelijk. Het Kruispunt heeft het voordeel zelfs nog flexibeler ingezet te 
kunnen worden.  
 
Jongeren hebben helemaal geen alternatieven om hun tijd door te brengen als niets meer mag. 
Als hier geen alternatief programma wordt aangeboden, is pubergedrag een natuurlijke reactie. 
Door het herhalen dat de regering niet in staat is om nodige wetten te handhaven, de burger dus 
door hun soms gewelddadige weerstand gewoon nodige wetten gaat blokkeren, worden deze niet 
eens meer overwogen om in te voeren. Verkeerde wereld. 
 
Het is aan de tijd dat de Gemeenteraad eindelijk het formatiebeleid loslaat en de 
verantwoordelijkheid neemt de Gemeente zo goed mogelijk in het hier en nu te steunen. 
 
Lange termijn planning is nodig om de financiële situatie op te lossen, die al jaren aan de politiek 
en mismanagement toe te wijzen is. 
Het kan niet dat de inwoners nu weer de slachtoffers hiervan worden. 
 
Zet de boa's die nu honden bekeuren die de hond over steken omdat ze m gesmeerd zijn , die 
verkeerd geparkeerde auto's op de bon slingeren in, om de creatieve oplossingen waarmee de 
Gemeenteraad zou kunnen komen, goed te keuren, en de handhaven te regelen. 
 
Veel dringende adviezen van de regering zijn genomen omdat de wetenschappelijke 
onderbouwing helemaal mist. Het is aan de tijd dat de Gemeenten alle ruimte in de Corona 
Wet nemen om hun eigen beleid en ideeën uit te werk, binnen de grenzen, maar ook de 
verantwoordelijkheid nemen een dringend advies ook als deze te beschouwen...een advies. En uit 
te zoeken hoe een advies in een voorbeeld kan worden in de praktijk gebruikt om ook anderen te 
inspireren. 
 
Ik zie mensen in eenzaamheid, jongeren die in opstand komen, het on-menselijkken en vertoon 
van aggressief gedrag. De situatie dreigt uit de hand te lopen en harder optrede is geen 
oplossing. 
 
 
Een oplossing is, meer grote locaties ter beschikking te stellen. 
Evenementen corona-proef met opkomsten tot 30 personen, of het aantal dat op dat moment 
geldig is, mogelijk te maken. 
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Het goedkeuren van horecabedrijven voor voor gedeeltelijke opening, misschien zonder alcohol, 
met meer dan 1.5 m afstand, afzuiginstallaties. 
Ondersteuning lokale bedrijven zie ik persoonlijk helemaal niet zitten. Grijp hier de kans aan op 
een ander assortiment over te stappen, dat ook voor de toekomst een nieuwe positionering in de 
regio kan bieden en Voorschoten weer op de kaart zet. Overgaan na biologische, 
millieuvriendelijke en fair trade producten. De horeca die ook meer inzet op Glutenvrij aanbod op 
het moment dat weer een opening aanstaande. Op het moment is het uitwijken naar Leiderdorp, 
Leiden of thuisbezorging. Hier zijn vaak reserveringen van een week vooruit noodzakelijk. Zou 
toch te denken moeten geven. 
Inzet op een ander assortiment dat wordt aangeboden. De grote keten zijn online niet eens 
goedkoper en leveren naar huis, maar ook geen lokale ondernemers. 
 
 
De Gemeente heeft helemaal geen enkel plan hoe het komende jaar, dat nog volop onder de 
invloed van Corona gebukt zou gaan, de burgers een betere leefkwaliteit kan bieden. 
 
Het is aan de tijd een plan te maken alle plannen voor de lange termijn tenminste 1 jaar uit te 
stellen, en nu elke kans te grijpen om nieuwe mogelijkheden te faciliteren. 
Deze mogelijkheden te inventariseren, denktank? 
en ook in te zien dat veel kosten kunnen worden bespaart door financiele ondersteuning van de 
regering ook hiervoor in te zetten, zoals de miljoenen voor cultuur. 
Geen cultuurprogramma zonder locatie. Locatie kan voor een jaar worden gehuurd, ruimtes ervan 
verhuurd. De kerkzaal is een multifunctionele locatie die met goedkope aanpassingen 
corona proef is. 
 
Veel Gemeenten zijn hier al mee bezig. Ook om mensen die nu al buiten de boot vallen niet ook 
op de wachtlijsten voor zware depressies te laten belanden, de jeugd in criminaliteit en 
gedragsstoornissen, ook met dank aan de jeugdzorg die al veel slachtoffers heeft gemaakt die 
onnodig waren. 
 
Er worden alleen nog spelletjes gespeelt in de Raad, partijpolitiek gevolgd, die de omvang van de 
crisis niet eens begrijpt.  
 
Wanneer worden de lokale mogelijkheden binnen de landelijke corona maatregelen uitgezocht en 
volgt er actie op ? 
Wanneer komt Voorschoten in beeld door voorbeeld te zijn hoe Gemeentes van een crisis een 
kans maken voor een verandering in Gemeentepolitiek, de overstap naar duurzaamheid ook bij 
ondernemers ? 
het waarderen van uitvoerende cultuur in plaats deze naar andere Gemeenten door te verwijzen, 
waardoor veel verenigingen opgeheven worden.  
De Dorpskerk als locatie is geen optie. 
Er staan veel minder ruimtes ter beschikking dab eerder in het Kruispunt, en door het inspelen en 
voorspellen op de coronacrisis ook in het komende jaar zijn nu al bijna alle ruimtes volgeboekt. 
Door de kerkactiviteiten zelf. 
 
Ik ben diep teleurgesteld hoe zelfs de lokale partijen alleen ruziën over nieuwbouw en 
lokale winkels steunen. Woonprojecten. 
Er zijn agendapunten die door moeten gaan, ook op lange termijn.  
 
Maar nu lijkt de Gemeenteraad ogen en oren dicht te houden , geen enkele poging te 
ondernemen om met creatieve, hoopvolle ideeën en acties te komen.  
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Tijd om hier een landelijke informatie actie te starten en de Gemeenten in beeld te zetten, die net 
3-5 miljoen ter beschikking hebben gesteld om deze mogelijkheden zonder veel stemmingen en 
administratief rompsloop uit te voeren.  
Uit het potje dan van de regering uitgedeelt is. 
Voorschoten gaat hier als slecht Voorbeeld dienen. 
 
En er komt zeker ook een onderzoek hoe de financiële steun van Den Haag in Voorschoten 
verdeeld en gebruikt is, 
te vaak is de Gemeente niet in staat de nodige documentatie te laten zien. 
 
met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
  
 
 


